
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 16. januar 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål Q
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren vælger ikke at sætte behandlin-
gen af sager vedrørende humanitært ophold i bero, enten da hun sidst i april
2017 bliver bekendt med en pressehenvendelse om Paposhvili-dommen og
om danske juristers vurdering af denne, eller senest da hun i oktober 2017
underskriver de foreløbige svar på UUI alm. del (2016-17) – spm. 665-668,
hvor hun kan konstatere, at Paposhvili-dommen er mere end ti måneder gam-
mel, og spørgsmålene er mere end seks måneder gamle, og at dommen rej-
ser en række spørgsmål, som kræver nærmere overvejelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S), Johanne Schmidt-Niel-
sen (EL), Josephine Fock (ALT), Sofie Carsten Nielsen (RV) og Holger K.
Nielsen (SF).

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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